
Referat af bestyrelsesmøde i Skæring Fællesråd, d. 7. maj 2024, kl. 19.00 

Sted: Skæring Lokalcenter 

Deltagere: Lise-Lotte Callesøe York, Ivar Nedergaard, Mikkel Petersen, Peter Klingsten, Børge 
Nissen 

Afbud: Annbritt Jørgensen  

Referent: Ivar Nedergaard 

 

Dagsorden 

1. Opfølgning fra generalforsamling 
2. Konstituering  
3. Møderække 
4. Bordet rundt 
5. Evt. 

 

Referat 

1. Opfølgning fra sidste møde 

Referatet blev godkendt. 

2. Konstituering 

Bestyrelsen konstituerede sig således:  

 Lise-Lotte blev genvalgt som formand 
 Mikkel blev genvalgt som næstformand 
 Ivar blev genvalgt som kasserer 

Udvalgene blev konstitueret således: 
Trafik: Børge og Peter, formand: Peter 
Natur og Miljø: Mikkel, Børge og Ann-Britt, formand: Mikkel. Lisbet Nielsen er også aktiv i udvalget 
Kommunikation: formanden rækker ud for at få hjælp til Facebook m.v. 

Børge Nissen, der blev valgt som suppleant, indtræder som fuldgyldigt medlem i bestyrelsen. 

Peter indtræder i Davids cyklus og er valgt for 1 år. 

Peter foreslog Jørgen Marvig som bestyrelsens selvsupplerende medlem. Vi ser frem til, at 
bestyrelsen bliver styrket med Jørgen. Jørgen har være aktiv i relation til områdets trafik samt 
”redning” af Mindelunden m.m. 

  



3. Møderække 

Følgende datoer er foreløbigt fastlagt: 

 18. juni kl. 19 
 10. september kl. 19 
 12. november kl. 19 
 14. januar 2025 kl. 19 
 11. februar (forberedelse af generalforsamling. Beretninger foreligger senest 11. marts) 
 25. marts 2025 generalforsamling 

Fast agenda til bestyrelsesmøderne 
- Opfølgning fra sidste møde 
- Nyt fra trafikudvalget 
- Nyt fra Miljø og naturudvalget 
- Nyt fra kommunikation  
- Økonomi 

 

4. Bordet rundt 
 

Lise-Lotte orienterede om et opkald til og snak med rådmand Nikolaj Bang. Baggrunden for 
opkaldet, er et ønske om, at få fokus på de trafikale udfordringer i vores område. Rådmanden var 
meget åben for at komme til området. Der lægges op til en ”markvandring” i juni/juli, gerne med 
deltagelse af borgere i området og afslutning i Lokalcentret. 
Vi går efter en aftale med rådmanden, og det vil være ”fedt” med invitation fra rådmanden til hele 
Teknisk Udvalg. 
 
Mikkel orienterede om muligheder for at forberede og finansiere skovrejsning. Grundvandet har 
hidtil været af høj prioritet for Aarhus Kommune.  Men nu er der sat midler af til skovrejsning for 
skovrejsningens skyld. Fællesrådet arbejder videre med planerne og er i dialog med lokale aktører. 
Bestyrelsen drøftede tiltag i forhold til kysten og bugten. Mikkel kontakter Aarhus Universitet mhp. 
at få kontakter og allerhelst få arrangeret et borgermøde, så informationerne om miljøet i bugten 
kan bredes ud. Villy Nors fra DN vurderes at være en god kilde til information.  
 
Ivar orienterede om afsendelse af støtteansøgning. Vi søger Aarhus Kommune om DKK 10.000 til 
vores aktiviteter. 
 

5. Evt: 
 
Lise-Lotte booker Lokalcentret for bestyrelsesmøderne og oplyser Børge som kontaktperson. 
 
Næste bestyrelsesmøde d. 18. juni. 

 


